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ARDU KOOLI HOOLEKOGU KORRALISE KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

 

Ardu                03. jaanuar 2024 a. nr.1-8/2 

 

Hoolekogu koosoleku alguse kellaaeg: 19.00 

Hoolekogu koosoleku lõpu kellaaeg: 20.21 

Hoolekogu koosoleku juhataja: Kairi Nemvalts 

Hoolekogu koosoleku protokollija: Signe Kotkas 

 

Ardu Kooli hoolekogu koosolekust osa võtnud ning koosolekult puudunud hoolekogu 

liikmete nimed ning koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega: 

Ees- ja perekonnanimi Märge osalemise või puudumise kohta kohta 

Annely Tisler puudu 

Rein Hordo puudu 

Robin Valdma kohal  

Karolin Karu  kohal 

Signe Kotkas  kohal 

Maarja Udde kohal 

Gesse Pluss puudu 

Karin Koronen kohal 

Magnus Karu kohal 

Liisa Lillinurm kohal 

Kairi Nemvalts kohal 

Ingrid Toomse kohal 

Merlin Leppik kohal 

Raimo Viilup kohal 

Evelin Ülejõe kohal 

Rando Ülejõe kohal 

Koosolekule kutsutud isikute nimed koos ametinimetusega:  

Ees- ja perekonnanimi Ametinimetus Märge hääletuse teadlikkuse kohta 

Piret Sapp Ardu Kooli direktor kohal 

Nadia Reimann 
Ardu Kooli söökla 

majandusjuhataja 
kohal  

 

Kinnitatud päevakord 

Hoolekogu kinnitas ühehäälselt koosoleku päevakorra järgmiselt: 

1. Ardu Kooli lasteaia suvine töökorraldus (kollektiivpuhkus). 

2. Kohapeal algatatud teemad. 
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Koosoleku käik ja vastuvõetud otsused 

 

1. Ardu Kooli lasteaia suvine töökorraldus 

Õiguslik alus:  

1) „Koolieelse lasteasutuse seadus“ § 19 lg 1, mille kohaselt lasteasutuse aastaringse või 

hooajalise tegutsemise otsustab valla- või linnavalitsus hoolekogu ettepanekul. 

2) „Kose valla üldhariduskoolide hoolekogu moodustamise kord ja töökord“ (vastu 

võetud 22.03.2021 nr 5) § 11 lg 3, mille kohaselt hoolekogu teeb ettepaneku 

vallavalitsusele  lasteasutuse aastaringse või hooajalise tegutsemise kohta. 

Sõnavõtu lühike sisu: 

Lasteaias rühmaõpetajad viisid läbi küsitluse, kus uuriti lapsevanematelt lapse juulikuus 

2024 kohalkäimise vajaduspõhisust. Küsitlusele vastas 41 lapsevanemat, vastamata jättis 

5 lapsevanemat. Küsitluse tulemuse põhjal selgus, et 2024 aasta juulikuus vajab 

lasteaiakohta 2 last kaheks nädalaks perioodil 01.07 – 12.07.24. 

Tehti ettepanek: 

Lähtudes vähesest laste arvust, kes juulis kohta vajavad, otsustas hoolekogu lubada Ardu 

Kooli lasteaia osa juulis 2024 kollektiivpuhkusele ajavahemikus 01.07.2024-31.07.2024. 

Ettepaneku poolt olid kõik kohalolijad hoolekogu liikmed. 

Vastavalt „Koolieelse lasteasutuse seaduse“ § 19 lg 1, esitab hoolekogu esinaine K. 

Nemvalts antud ettepaneku Kose Vallavalitsusele hiljemalt 16.01.2024.  

 

 

2.  Kohapeal algatatud teemad 

• Pikapäevarühm 

Direktor andis eelinfot, et plaan on pikapäevarühmas osalevate 1.-3.klassi laste 

õppekavaväline tegevus veebruarist ümber korraldada, et lastel tekiks peale kooli 

rohkem tegutsemiseks võimalusi. Kavandamisel on suurem koostöö Ardu 

Noortekeskuse ja huvijuhiga, et 1-3.klassi õpilased leiaksid peale tunde aktiivset 

tegevust sh osaleda koolimajas toimuvates ringides ja soovijad saaksid süüa. 

• Matemaatikaõpetaja puudus 

Direktor informeeris, et hetkel käivad läbirääkimised 9.kl matemaatikaõpetaja 

leidmiseks. Samuti on ta teadlik 7.kl ja 8.kl rahulolematusest matemaatikaõpetaja 

osas. Info täpsustunud 8.01 seisuga: alates 8.jaanuarist on tähtajalise lepinguga 

käesoleva õppeaasta lõpuni tööl  kaks uut matemaatika õpetajat: 9.klassile Maarja 

Talv (lõpetanud Tartu Ülikooli matemaatika eriala) ja Laura-Liisa Väli (Tallinna 

Ülikooli rakendusmatemaatika tudeng).  

• Õppejuhi ametikoht 

Direktor andis teada, et õppejuhi ametikohale inimest ei võeta. Tööülesanded 

jagatakse olemasolevate töötajate vahel, võimekus ülesandeid täita on olemasolevatel 

töötajatel olemas. Kuna tegevust alustas Kose Haldus, siis esimese kvartali jooksul 

liiguvad kooli koosseisust Kose Halduse alla kõik haldusega seotud töötajad. 

• Logopeedi teenuse vajadus 

Kooli logopeed toimetab vanema lasteaiarühma osade laste logopeedilise tööga ca 1 h 

nädalas ja koolis logopeedilt tuge vajavate lastega ca5 h nädalas. Loodud on  Kose 

Tugikeskus, kelle eesmärgiks on tugiteenuste kättesaadavuse tagamise korraldamine 

kõikides valla haridusasutustes.  

 

Hoolekogu liikmete ettepanek: kool koostöös omavalitsusega korraldab nooremate 

rühmade lastele nö laste logopeedilise vajaduse hindamine. Kaaluda teenuse ostmist 

erasektorist, kui olemas oleva spetsialisti töökoormust suurendada ei ole võimlaik. 
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• Ardu kooli eelarve – remondifond 

• Hoolekogu liige R.Viilup tõi välja murekohaks jääpurikad katustel ja kuidas see on 

iga-aastane probleem. Direktor andis info, et valla sh kooli eelarve projekt ei ole 

volikogus veel heaks kiidetud. Lepiti kokku, et direktor annab hoolekogu liikmetele 

jooksvalt informatsiooni kavandatud investeeringute kohta. 

Info täpsustunud 8.01 seisuga: Ardu koolimaja katuse soojustamiseks ja hoone 

ruumilahenduse ümberkorraldamiseks (raamatukogu) on kavandatud valla 2024.aasta 

eelarve projektis 130 tuhat eurot. Lisatud eelarve seletuskiri vt lk 25-26. 

2024-EA-seletuskiri-1.

docx
 

•  Liikumisõpetaja ametikoht lasteaias 

Liikumisõpetaja on praeguses koosseisus kinnitatud koormusega 0,5 ametikohta. 

Direktor on vestelnud kõikide rühmaõpetajatega ja assistentidega ning näeb, et 

liikumisõpetuse saavad tagada olemasolevad töötajad. Lasteaiaõpetajad on läbinud 

ülikoolis liikumisõpetuse metoodika, igas rühmas on assistendid läbinud Eesti 

Ujumisliidu korraldatud ujumisõpetuse koolituse ja on pädevad ujumistegevusi läbi 

viima. Koolieelse lasteasutuse seaduse kohaselt võivad rühmaõpetaja liikumisõpetust 

ise korraldada.  

• Arengukava 

Kavandamisel on arengukava ja õppekava arendused. Direktor andis eelinfo, et plaan 

on sellesse kaasata ka lapsevanemaid ja õpilasi. Lepiti kokku, et järgmise hoolekogu 

teemaks on aprillis arengukava ja õppekava. 

• Õppekavavälised tegevused lasteaias õppetegevuse ajal 

Direktor kutsus ülesse vanemaid kaasa mõtlema, kas tasuliste ringide toimumine 

õppekavavälisel ajal tagab kõigile võrdse ligipääsu alusharidusele. Arutelusid 

jätkatakse arengukava ja õppekava arenduste raames.  

• Kontrolltööde teatamine ning kas hinnet 3 saab parandada? 

Lapsevanem R. Viilup tõstatas teema eKooli kontrolltööde etteteatamisaeg – ei ole 

õpetajatel ühtne. Samuti on lastel küsimus, kas hinnet 3 saab parandada. 

Sotsiaalpedagoog suunas tähelepanu, et trimestri lõpus hakkavad õpilased 2 kuud vanu 

töid parandama. Tegi ettepaneku, et tööde parandamiseks võiks olla kindel aeg. 

Direktor võttis info teadmiseks, arutab koos õpetajatega ja kaasates õpilaste esindajad 

hindamise ja järelvastamise korraldust ja annab järgmisel hoolekogu koosolekul 

tagasiside. 

  


